
°

°

(



 
 
 
 
 
 
²ÚÈÀÜîð²Üø ¶Çï³Ï³Ý Ñ³Ý¹»ë 

245 

 

[https://scho-

lar.google.com/intl/en/scholar/about.html] 

https://scholar.google.com/intl/en/scholar/about.html
https://scholar.google.com/intl/en/scholar/about.html
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Гоар АВЕТИСЯН 

Система Google Scholar как инструмент оценки квалификации профессорско-

преподавательского состава вуза 
Ключевые слова. Система Google Scholar, квалификация, инструмент оценки, 

преподаватели, индекс 
 

Развитие техники и информационных технологий, интеграция Армении в Бо-

лонский процесс поставили перед университетами новые задачи, по разработке 

новых подходов к аттестации представителей профессорско-преподавательского 

состава (ПП) Вузов, частичным или полным использованим инструментария 

информационных технологий. Для более эффективного решения этих задач 

необходимо сначала изучить систему Google Scholar, а затем использовать ее в 

аттестациях сотрудников ПП состава, в процессе повышения квалификации, 

чтобы интегрировать научное сотрудничество университета в систему общего 

образования, так же, в ходе формирования профессиональных советов вузов. 
 

Gohar AVETISYAN 

Google Scholar system as a tool for assessing the qualification of the university's 

teaching staff 
Key words. Google Scholar system, qualification, assessment tool, faculty, index 
 

The development of technology and IT, the fact of Armenia's integration into the 

Bologna process posed new problems to the universities, that is, to develop a new 

approach to the evaluation of the representatives of the academic staff (AS) of the 

universities, partial or complete use of information technologies. In order to solve these 

problems more effectively, it is firstly necessary to study the Google Scholar system, and 

then apply it to the assessment and qualification processes of academic staff members, to 

integrate the university's scientific cooperation into the general education system, as well 

as to form professional councils in universities, taking into account their scientific 

references and Hirsch indicators.  


